

Golden Goal Campaign

Promotion details:

Do an international remittance transaction, get a chance to score a goal and win exciting prizes including cashback up to 100% of the remittance amount.

Terms and Conditions of the Promotion:

- Promotion period: 20th November 2022- 20th December 2022 The Promotion may, at the Bank's sole and absolute discretion, be extended beyond the Promotion period for an additional period.
- This Promotion will be valid for new and existing retail banking customers holding current/savings account with Mashreq Neo, Mashreqbank and Mashreq Al Islami (except for Gold, Private Banking, Business Banking and Corporate and Investment Banking Group (CIBG) customers) ("Customers").
- Customers who perform an International Remittance transaction (Minimum remittance amount AED 500) will get to play a game. The customers who play the game will be eligible to receive one of the below prizes, basis their scoring a goal in the game.
 - Cashback: One lucky winner will win 100% cashback on the remitted amount capped at a maximum of AED 5,000. 10 lucky winners will get 1% cashback on the remitted amount capped at AED 1,000
 - Amazon voucher worth up to AED 50
 - Free Meal voucher redeemable at any Burger King (BK) / Texas Chicken (TX) / Buffalo Wild Wings (BWW) outlet in UAE

حملة الهدف الذهبي

تفاصيل العرض الترويجي:

يمكنك إجراء معاملة تحويل مالية دولية، والحصول على فرصة لإحراز هدف والفوز بجوائز قيّمة، ومنها استرداد نقدي بقيمة تصل إلى 100% من مبلغ التحويل.

شروط وأحكام العرض الترويجي

- أ) فترة العرض الترويجي: يسري العرض من 20 نوفمبر 2022 وحتى 20 ديسمبر 2022 يجوز للبنك، بحسب تقديره الخاص والمطلق، تمديد فترة العرض الترويجي لمدة إضافية تمتد إلى ما بعد فترة العرض الترويجي.
- ب) يسري هذا العرض الترويجي على العملاء الجدد والحاليين للخدمات المصرفية للأفراد ممن لديهم حسابات جارية/ حسابات توفير لدى بنك المشرق نيو وبنك المشرق والمشرق الإسلامي (باستثناء عملاء المشرق الذهبي، والمصارف الخاصة والخدمات المصرفية للأعمال ومجموعة الخدمات المصرفية للشركات والاستثمار) (يشار إليهم فيما يلي باسم "العملاء").
- ج) سيحصل العملاء الذين يجرون معاملة تحويل مالية دولية (بحيث لا يقل مبلغ التحويل عن 500 درهم إماراتي) على فرصة للعب المباراة. وسيتأهل العملاء الذين يلعبون المباراة للحصول على جائزة، بشرط إحرازهم هدفًا في المباراة.
 - استرداد النقود: سيتمكن فائز واحد محظوظ من استرداد كامل المبلغ المحول بمعدل أقصاه 5,000 درهم إماراتي. وسيحصل 10 فائزين محظوظين على استرداد نقدي بنسبة 1% من المبلغ المحول بمعدل أقصاه 1,000 درهم إماراتي.
 - قسيمة شراء من أمازون تصل قيمتها إلى 50 درهمًا إماراتيًا.
 - قسيمة وجبة مجانية قابلة للاسترداد في أي منفذ بيع من منافذ برجر كنج/ تكساس تشيكن/ بافلو وايلد وينجز في الإمارات العربية المتحدة.

- Dunkin voucher which can be redeemed at any outlet in the UAE for a free Coffee/Éclair
- The customers will get to know about the prize they have won in the game, on the mobile app screen as well as via an SMS with the promo code details. To redeem the voucher promo codes, customers must proceed to the respective outlet and present the SMS with the voucher code or Mashreq App screenshot which also displays the promo code. Amazon vouchers can be directly credited to the customer's Amazon account, using the voucher code.
- The images shown of the prizes in the creatives are indicative and for informational/illustrative purposes only. The shape and design of the prizes may differ from the picture shown.
- The Bank does not offer or provide any warranties or accepts any responsibility or liability of any kind in respect of this Promotion and hereby disclaims any and all express or implied warranties with respect thereto.
- These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates, as applicable in the Emirate of Dubai. Any dispute arising under and in connection with this Promotion shall be referred to the courts of Dubai.
- In no event shall the Bank, any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees or agents shall be liable or responsible for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this Promotion.
- The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct this Promotion in the event of any Force Majeure Event. For purposes of these Terms and Conditions, "Force Majeure Event" shall mean any and all circumstances beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts of God, global health scare, industrial

- قسيمة دانكن التي يمكن استبدالها في أي منفذ بيع في الإمارات العربية المتحدة للحصول على قهوة / اكليز مجاناً
- (د) سيكون بإمكان العميل معرفة الجائزة التي فاز بها في المباراة، من خلال شاشة تطبيق الهاتف الجوال وكذلك عبر رسالة نصية قصيرة تحتوي على تفاصيل الرمز الترويجي. لاسترداد الرمز الترويجي للقسيمة، يتعين على العميل التوجه إلى المنفذ المعني وتقديم الرسالة النصية القصيرة مع رمز القسيمة أو لقطة شاشة لتطبيق المشرق تعرض أيضاً رمز العرض الترويجي. يمكن إضافة قسائم أمازون مباشرة إلى حساب أمازون الخاص بالعميل، باستخدام رمز القسيمة.
- (هـ) أعدت الصور المعروضة للجوائز في التصميمات للاستشارة بها فحسب، وتعرض لأغراض إعلامية / توضيحية. فقد يختلف شكل وتصميم الجوائز الفعلية عن الصورة المعروضة.
- (و) لا يقدم البنك أي ضمانات أو لا يتحمل أية مسؤولية أو التزام أيا كان نوعه فيما يخص هذا العرض الترويجي ويخلي مسؤوليته، بموجب هذه الوثيقة من كل وبعض الضمانات الصريحة أو الضمنية المتعلقة بذلك.
- (ز) تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة المعمول بها في إمارة دبي وتفسر وفقاً لذلك. وفي حال نشوء أي نزاع عن هذا العرض الترويجي وفيما يتعلق به، يُحال عندئذ إلى محاكم دبي والتي لها سلطة الفصل في تلك النزاعات.
- (ح) لا يتحمل البنك أو أي من شركاته التابعة أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلاءه أي التزام أو مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات تنشأ عن هذا العرض الترويجي أو تتعلق به.
- (ط) لا يكون البنك مسؤولاً عن الإخلال بالتزاماته، ولا يصبح ملزماً بأي طريقة أخرى بتنفيذ هذا العرض الترويجي في حالة وقوع أي من حالات القوة القاهرة. ولأغراض هذه الشروط والأحكام، يقصد بلفظ "حالات القوة القاهرة" جميع الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الأحداث الناتجة عن القضاء والقدر والأزمات الصحية العالمية والنزاعات

disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the Bank's obligations to the customer shall automatically stand discharged without the need to provide notice to that effect.

الصناعية والعطيان والاضطرابات المدنية والحروب و اللوائح الخاصة بأي حكومة أو سلطة في أي دولة. وفي هذه الحالات، يُعفى البنك تلقائيًا من التزاماته تجاه العميل/ دون الحاجة إلى تقديم إخطار بذلك.